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С Ъ В Е Т   З А   Е Л Е К Т Р О Н Н И   М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 18 

 

от редовно заседание, състояло се на 14.05.2019 г.  

 

ПРИСЪСТВАТ: Бетина Жотева, Иво Атанасов, Ивелина Димитрова, Розита Еленова, 

София Владимирова – председател.  

 

Начало на заседанието 11:00 ч., водено от София Владимирова – председател на СЕМ. 

Съставил протокола – Вера Данаилова 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1.  Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» относно: 

а) искане по чл. 116 от ЗРТ от ЕнДжиПи – Груп ЕООД за откриване на конкурс за гр. 

Пловдив; 

б) заявления от Българска Радиокомпания ЕООД и Дарик радио АД,  постъпили в КРС 

на основание чл. 30, т. 12 от ЗЕС и във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на ЗРТ; 

в) уведомително писмо от Нова Броудкастинг Груп ЕАД. 

Вносител: Анета Милкова. 

Докладва: Емилия Станева. 

2. Доклад на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» по 

административнонаказателни производства АУАН № НД-01-1, № НД-01-3, № НД-01-6, 

№ НД-01-15 и № НД-01-16/2019 г.  

Вносител: Анета Милкова. 

Докладва: Владимир Павлов. 

3. Доклади на Дирекция «Обща администрация» относно: 

а) искане, подадено по реда на Закона за достъп до обществена информация; 

б) справка за касовото изпълнение на бюджета към 31.03.2019 г.; 

в) предложение за купуване на техника, необходима за дейността на СЕМ; 

Вносител: Райна Радоева. 

Докладва: Нора Косева, Незабравка Николова, Евгени Димитров. 

 

4. Доклад относно предложение за предсрочно прекратяване мандата на член на 

Управителния съвет на БНР и предложение за утвърждаване на член на Управителния 

съвет на БНТ. 

Вносител: София Владимирова. 

Докладва Емилия Станева. 

 

Разни  

Доклад от Анета Милкова, директор на СА, относно наблюдение на предизборната 

кампания за избори за Европейски парламент 2019 г.; 

 

Информации 

- Писмо от БАБТО с  искане за среща. 

- Покана от отдел "Култура и връзки с медиите" към Посолството на Федерална 

република Германия. 
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- Доклад за резултат от проведен конкурс за длъжността старши инспектор в СА. 

- Определяне състав на конкурсна комисия за длъжността главен счетоводител в ОА. 

 

София Владимирова откри заседанието и подложи на обсъждане дневния ред. 

Предложи в точка „Разни” да се вземе решение за ползване на отпуск от председателя 

на Съвета. 

Розита Еленова: Да разместим АУАН-ите? 

Ивелина Димитрова: Да ги оставам за накрая.  

София Владимирова предложи точка втора да стане точка четвърта. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: прие дневния ред с направените допълнения. 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» относно: 

Вносител: Анета Милкова. 

Докладва: Емилия Станева. 

 

а) искане по чл. 116 от ЗРТ от ЕнДжиПи – Груп ЕООД за откриване на конкурс за 

гр. Пловдив. 

 

И.д. гл. секретар Емилия Станева представи доклад по искане по чл. 116 от ЗРТ от 

ЕнДжиПи – Груп ЕООД за откриване на конкурс за гр. Пловдив (Приложение 1а). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 13 и чл. 116, ал. 2 от ЗРТ, 

Открива по инициатива на ЕнДжиПи – Груп ЕООД процедура за провеждане на 

конкурс за издаване на индивидуална лицензия за осъществяване на радиодейност чрез 

ползване на индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на 

електронни  съобщения чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за 

наземно аналогово радиоразпръскване за град Пловдив, област Пловдив. 

Изисква от Комисията за регулиране на съобщенията информация относно 

техническите параметри, необходими за наземно аналогово  радиоразпръскване за 

радиопрограма за град Пловдив, включително свободните радиочесоти, допустими 

мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга необходима 

информация. 

 

б) заявления от Българска Радиокомпания ЕООД и Дарик радио АД,  постъпили в 

КРС на основание чл. 30, т. 12 от ЗЕС и във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на ЗРТ. 

 

И.д. гл. секретар Емилия Станева представи доклад по заявления от Българска 

Радиокомпания ЕООД и Дарик радио АД за изменение на разрешения за осъществяване 

на електронни съобщения, постъпили в КРС на основание чл. 30, т. 12 от ЗЕС 

(Приложение 1б). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: на основание чл. 32, ал. 1, т.18 от Закона за радиото и 

телевизията, във връзка с чл. 30, т. 12 от Закона за електронните съобщения, не 

възразява Комисията за регулиране на съобщенията да измени Разрешение № 
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00531/17.06.2008 г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 

радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез електронна 

съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на територията на гр. 

Шумен, издадено на Българска радиокомпания ЕООД, а именно: 

1. Изменя букви „ж”, „и” и „к” от Приложение 1 „Технически параметри на 

електронната съобщителна мрежа”, съгласно Приложението неразделна част от 

настоящото решение. 

2. Изменя Приложение 2 „Размер, срокове и начини на заплащане на таксите”. 

За решението да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”:  на основание  чл. 32, ал. 1, т. 18 от Закона за радиото 

и телевизията, във връзка с чл. 30, т. 12 от Закона за електронните съобщения не 

възразява Комисията за регулиране за регулиране на съобщенията, при спазване на 

разпоредбите на Закона за електронните съобщения, да измени Разрешение № 

00760/21.07.2008 г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 

радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез електронна 

съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на територията на 

Република България, издадено на Дарик радио АД, а именно:  

1. В Приложение 1 „Технически параметри на електронната съобщителна мрежа” 

се изменят редове № 22,25, и 33.  

2. Изменя Приложения 2 „Размер, срокове и начин на заплащане на таксите.” 

За решението да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията. 

 

в) уведомително писмо от Нова Броудкастинг Груп ЕАД. 

 

И.д. гл. секретар Емилия Станева докладва уведомително писмо от Нова 

Броудкастинг Груп ЕАД (Приложение 1в). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: да се отрази промяната в идентификационния 

графичен знак (лого) на програма “Diema Family” в раздел Първи на ПР и да се издаде 

ново удостоверение за регистрация. 

 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Доклади на Дирекция «Обща администрация» относно: 

Вносител: Райна Радоева. 

Докладва: Нора Косева, Незабравка Николова, Евгени Димитров. 

 

а) искане, подадено по реда на Закона за достъп до обществена информация. 

 

Старши юрисконсулт Нора Косева докладва искане, подадено по реда на Закона за 

достъп до обществена информация (Приложение 3а). 

 

Иво Атанасов: Доколкото следя медиите, Фондация „Антикорупционен фонд” поставя 

под съмнение наличието на висше образование на г-н Кошлуков. Сега, аз лично не съм 

виждал този диплом, но преди две години, когато той се яви на конкурс предполагам, 

че техническата комисия, която докладва тук, чете всички документи и е видяла този 

документ. 

Розита Еленова: Да, техническата комисия видя тези документи. 
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Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: на основание чл. 28, ал. 2, във връзка с чл. 34, ал. 1 от 

Закона за достъп до обществена информация,  

Предоставя на Фондация „Антикорупционен фонд” ограничен достъп до обществена 

служебна информация под формата на справка за документите, въз основа на които 

СЕМ е обосновал решението си за избиране на г-н Кошлуков за изпълняващ 

длъжността генерален директор на БНТ.  

 

б) справка за касовото изпълнение на бюджета към 31.03.2019 г. 

 

И.д. главен счетоводител Незабравка Николова докладва справка за касовото 

изпълнение на бюджета към 31.03.2019 г. (Приложение 3б) 

Розита Еленова: Финансовата политика е едно от звената, в които задължително 

трябва да има програма, анализ и перспектива. Редно е в табличен вид да се предаде - 

какво е изразходено до момента. Финансовият отдел трябва да има тази организация и 

да знае какво се очаква до края на годината по: режийни разходи, персонал,  

застраховане и т.н  Това са финанси, които са прогнозируеми. Както и винаги има: 

непредвидени разходи. Това е, което липсва, не е цялостна справката. Ако има тази 

финансова прогноза, бихме могли да направим изводи. Например  устройството за 

подобряване на безжичната мрежа го купуваме за трети път. Така че какво се купува и 

кой носи отговорност - да може да се види: кога сме купували предния път, на каква 

сума, от къде, кой доставчик избираме и т.н. Справката не е цялостна и съветвам да има 

по-прецизна финансова политика, в която да има прогноза и перспектива. 

 

 

София Владимирова помоли да се изготви такава справка и да се изпрати на 

съветниците. 

 

СЕМ прие за информация справка за касовото изпълнение на бюджета към 

31.03.2019 г. 

 

в) предложение за купуване на техника, необходима за дейността на СЕМ. 

 

Главен специалист Евгени Димитров представи доклад с предложение за купуване 

на техника, необходима за дейността на СЕМ. (Приложение 3в) 

 

София Владимирова припомни, че принтерите, с които работят колегите не са 

подменяни доста дълго време. Това се отразява на качеството на материалите, които се 

копират и покани съветниците за коментар.   

Розита Еленова: Аз нямам коментар по доклада на Евгени, освен като продължение 

към това което казах вече, че когато има организация на финансите - се знае от какво 

има нужда. Принтери - от колко време не са купувани, доставчик, периода на гаранция 

и т.н  

 

Евгени Димитров: И сега мога да отговоря. 

Розита Еленова: Не, аз не искам да ми отговаряте. То си има доклад. Говоря за 

необходимост от такъв тип структуриране в докладите, които ни се представят. Иначе 
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аз просто чувам, че трябва да се купят седем принтера. В крайна сметка председателят е 

материално отговорно лице, щом той е преценил, че трябва да се купят - нямам 

отношение.  Но знам, че принтерът,  който е основен и обслужва петимата съветника , 

не работи, секретарката се измъчва и това е от много време.  

София Владимирова обясни, че отдавна има необходимост да се закупи нова техника.  

Розита Еленова: Аз не зная с какви пари разполагаме и как най- добре да се изхарчат. 

Та във връзка с изказването ми по предния доклад- ето ще има полза. 

София Владимирова благодари на г-жа Еленова и предложи, ако съветниците са 

съгласни с така направеното предложение, да гласуват.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за” и 1 (един) глас „въздържал се” (Розита 

Еленова): да се закупи техника, необходима за дейността на СЕМ. 

 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА:  Доклад относно предложение за предсрочно прекратяване 

мандата на член на Управителния съвет на БНР и предложение за утвърждаване на 

член на Управителния съвет на БНТ. 

Вносител: София Владимирова. 

Докладва Емилия Станева. 

 

И.д. гл. секретар Емилия Станева представи доклад относно предложение за 

предсрочно прекратяване мандата на член на Управителния съвет на БНР и 

предложение за утвърждаване на член на Управителния съвет на БНТ.   

(Приложение 4) 

Иво Атанасов: Виктор Серафимов е може би единственият от Управителния съвет на 

БНР, за когото подобрих впечатлението си, наблюдавайки неговата работа. Малко 

съжалявам, че дадох съгласие да го прехвърлим от едната медия в другата задочно, без 

да присъства тук. Разбира се, това не е някакво нарушение, но ако беше дошъл, щеше 

да ми бъде интересно да отговори на въпроса: дали не си купува фабрика на осми 

септември, имайки предвид предстоящия конкурс за генерален директор на БНТ, или 

гадателката Алена му е подшушнала, че сегашният и.д. директор ще спечели конкурса. 

Гласувам „за”. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: на основание чл. 32, ал. 2, във връзка с чл. 61, ал. 1, 

във връзка с чл. 30, ал. 2, т. 1 от Закона за радиото и телевизията  

Прекратява предсрочно мандата на Виктор Серафимов като член на Управителния 

съвет на Българското национално радио, считано от 15.05.2019 г. 

Прекратява предсрочно, считано от 15.05.2019 г., договора за възлагане на управление 

на Българското национално радио, сключен с Виктор Серафимов, поради постъпила 

оставка и на основание чл. 18.2. от договора. 

 

 

И.д. гл. секретар Емилия Станева представи предложение за утвърждаване на член 

на Управителния съвет на БНТ. (Приложение 4) 

Ивелина Димитрова: Г-н Серафимов отговаря на всички изисквания, няма пречка,  

добър опит в електронни медии...  

Розита Еленова: Казусът е нестандартен като повечето от последната година. 

Познаваме работата на г-н Серафимов, от друга страна, това е желанието на генералния 
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директор на обществената телевизия, ако и той да е и.д. Всичко е странно. Виктор ще 

прекъсне мандата си и после ще довърши пък мандата на Управителния съвет, който е 

избран от друг генерален директор, в момента имаме и.д., но какво бихме могли да 

направим. За мен ще надделее това, че и г-н Кошлуков, и г- н Серафимов имат такова 

желание.  

София Владимирова отбеляза, че и г-н Велев има такова желание. 

Розита Еленова: А, да и г-н Велев.  

Ивелина Димитрова: Аз се надявам, че мотивите за това са да се намери все пак един 

човек с опит. С повече практически опит в тази сложна ситуация. Надявам се да е така. 

София Владимирова уточни, че мотивите на г-н Кошлуков произтичат и от това, че 

има двуседмичен срок, в който трябва да представи член на Управителния съвет. 

Ивелина Димитрова: Да, времето е ограничено. 

Иво Атанасов: И така си добавя една година в Управителния съвет, независимо в коя 

медия, тъй като му изтича мандатът сега. Да е жив и здрав. Аз имам добро мнение за 

него. 

София Владимирова призова колегите си, ако са съгласни г-н Серафимов да бъде 

утвърден като член на УС на БНТ, по предложение на временно изпълняващия 

длъжността генерален директор на Българската национална телевизия г-н Емил 

Кошлуков, да гласуват. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 3, при изпълнение 

изискването по чл. 37, ал. 2 от Закона за радиото и телевизията, 

Утвърждава като член на управителния съвет на Българската национална телевизия 

Виктор Серафимов, считано от 15.05.2019 г. 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклад на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» по административнонаказателни производства АУАН № НД-01-1, № НД-01-3, 

№ НД-01-6, № НД-01-15 и № НД-01-16/2019 г.  

Вносител: Анета Милкова. 

Докладва: Владимир Павлов. 

 

Юрисконсулт Владимир Павлов представи Доклад по административнонаказателно 

производство АУАН № НД-01-1/2019 г. (Приложение 1) 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: Възлага на председателя на СЕМ да издаде 

наказателно постановление на ПП АТАКА за две нарушения на ЗРТ – на чл.17, ал. 6 от 

ЗРТ и на чл. 17, ал. 2 във връзка с чл. 10, ал. 1, т. 6 от ЗРТ. Размерът на санкциите е 

определен към минимума. 

 

Юрисконсулт Владимир Павлов представи Доклад по административнонаказателно 

производство АУАН № НД-01-3/2019 г. (Приложение 2) 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: приема случаят за маловажен.    

 

Юрисконсулт Владимир Павлов представи Доклад по административнонаказателно 

производство АУАН № НД-01-6/2019 г. (Приложение 3) 

Решение:  
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СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: Възлага на председателя на СЕМ да издаде 

наказателно постановление на „БТВ Медиа Груп” ЕАД за нарушение на чл. 13, ал. 3 

във връзка с чл. 14, ал. 4 от ЗРТ. Размерът на санкцията е определен към минимума. 

 

Юрисконсулт Владимир Павлов представи Доклад по административнонаказателно 

производство АУАН № НД-01-15/2019 г. (Приложение 4) 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: Възлага на председателя на СЕМ да издаде 

наказателно постановление на „Вижън Лаб” ЕООД за нарушение на чл. 75, ал. 1, 

изречение второ от ЗРТ. Размерът на санкцията е определен към минимума. 

 

Юрисконсулт Владимир Павлов представи Доклад по административнонаказателно 

производство АУАН № НД-01-16/2019 г. (Приложение 5) 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: Възлага на председателя на СЕМ да издаде 

наказателно постановление на „Телевизия Евроком” ООД за нарушение на чл. 75, ал. 1, 

изречение второ от ЗРТ. Размерът на санкцията е определен към минимума. 

 

 

ПО ТОЧКА РАЗНИ:  

- Доклад от Анета Милкова, директор на СА, относно наблюдение на 

предизборната кампания за избори за Европейски парламент 2019 г. 

 

София Владимирова даде думата на г-жа Милкова да представи доклада, който се 

явява като междинен, тъй като кампанията дори още не е в средата. 

Анета Милкова представи Доклад относно наблюдение на предизборната кампания за 

избори за Европейски парламент 2019 г. ( Приложение т.Разни 1) 

Констатации и изводи, които могат да бъдат направени за наблюдавания период на 

предизборната кампания за Евроизбори 2019 са: 

- Предизборната кампания в програмите на наблюдаваните ДМУ не е интензивна. 

- Много от кандидатите, регистрирани за участие в европейските избори, все още не 

са започнали кампанията в медиите. 

- В БНТ и БНР се спазват условията на Споразуменията, подписани с политическите 

партии и коалиции. При встъпителните обръщения не са се възползвали половината 

от регистрираните участници в изборите. 

- В обявените от БНТ и БНР платени диспути няма регистрирани участници, поради 

което в по-голямата си част не се реализират. 

- Предпочитаните платени форми в програмите на БНТ и БНР са хрониките и 

рекламните клипове. Предпочитаните безплатни форми са диспутите. 

- Основни теми в предизборната кампания са доходи на българите, сигурността, 

демографската криза, миграцията. 

- Разяснителната кампания на ЦИК относно гласуването на европейските избори 

2019 присъства като безплатна форма в БНТ и БНР. В търговските ДМУ тази 

кампания присъства като платена форма. 

- Жестомимичен превод в безплатното и платено агитационно съдържание е 

регистрирано в клиповете на ЦИК, както и в програма БНТ 1 (в новините в 16.00 

часа и в един дебат). В търговските ДМУ не са регистрирани предавания с 

жестомимичен превод. 
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- Доминираща роля във всички наблюдавани ДМУ имат безплатните форми за 

предизборна агитация. В някои от медиите се регистрира многократно по-голям 

обем време за безплатно агитационно съдържание. 

- При проверката за спазването на чл. 198, ал. 5 от ИК (за обявяване на тарифите за 

политическа реклама в интернет страницата на съответната медия не по-късно от 40 

дни преди изборния ден) не се установи нарушение от страна на наблюдаваните 

ДМУ. 

- При проверката за спазването на чл. 180, ал. 1 от ИК (Доставчиците на медийни 

услуги са длъжни да обявяват на интернет страниците си информация за 

договорите, в т.ч. безвъзмездните договори, сключени с партиите, коалициите и 

инициативните комитети, регистрирали кандидати, и/или с друг възложител във 

връзка с предизборната кампания, включително ако договорът е сключен с 

посредник.) не се установи нарушение от страна на наблюдаваните ДМУ, с едно 

изключение. 

- Няма постъпили искания за право на отговор по чл. 18 от ЗРТ. 

- В програмите на БНТ и БНР не са регистрирани нарушения на ИК и ЗРТ през 

наблюдавания период. 

- СЕМ е сезирал ЦИК за нарушения на текстовете на чл. 179; чл. 183, ал. 4; чл. 183, 

ал. 2; чл. 182, ал. 2; чл. 205, ал. 1 и 2; чл. 180 от ИК. 

- Общият брой на сигналите до ЦИК относно нарушения на ИК са 12, като ЦИК има 

решения за санкции на 9 доставчика. 

- СЕМ е препратил по компетентност на ЦИК два броя жалби – на БСП ЗА 

БЪЛГАРИЯ и на ВМРО-БНД за нарушение на чл. 183, ал. 4 от ИК. 

- По три от сигналите няма произнасяне от ЦИК до момента. 

 

 

Ивелина Димитрова: Интересна е тенденцията да се увеличават безплатните форми, 

които медиите предоставят, наистина много висок показател. Явно отчитат обществени 

интереси и своята ангажираност, мисля, че това е добра тенденция.  

Анета Милкова: Зависи. От гледна точка на това, че като журналистическо 

съдържание се представя изключително агитационна форма, пропаганда на 

представители- водачи на листите в повечето случаи малко е трудно да се прецени 

доколко това е заобикаляне на искането за платените форми, но мисля, че нараства броя 

вече на платените материали поради факта, че минаваме към финала на кампанията.  

Ивелина Димитрова: Законът разрешава безплатните форми. Виждам, че те също се 

отграничават като част от предизборната кампания. Нали така? Прави ми впечатление 

като анонс на водещите. 

Анета Милкова: Изискването на Изборния кодекс е да бъдат обозначени с купуването 

и продаването на гласове е престъпление. 

Ивелина Димитрова: Но има и като анонс от страна на водещите, че това са 

безплатните участия... 

Анета Милкова: Има изискване да бъдат обозначени само платените.  

София Владимирова изказа мнение, че трябва да се вземе предвид и факта, че 

периодът, който се разглежда е в началото на кампанията, която до момента е доста 

вяла. 

Иво Атанасов: И съвпадаше с празниците. 

София Владимирова предположи, че тя ще бъде много по-активна оттук нататък. 

Розита Еленова: Това също е характеристика на тази кампания. 

София Владимирова смята, че  е важно да се каже, че до този момент активността на 

самата кампания, на самите участниците, както се вижда и от доклада, не е особено 



9 

 

голяма. Има един или двама, трима максимално участници, които са по-активни. 

Всички останали ще се активизират в последните две седмици. И вероятно тези 

тенденции, така както сега са набелязани, вероятно ще се променят.  

Розита Еленова:  Имам интерес към някои детайли, не точно въпроси за отчета. 

Ивелина Димитрова: Това е, че няма подобрен достъп за хората със специфични 

потребности. Нашият призив не среща отзвук, точно обратно, около достъпа няма 

активност.  

Розита Еленова:  Дано да няма напрежение, защото сега ще бъде по-тежката част на 

кампанията.  

Ивелина Димитрова: Да, благодарим за доклада. 

София Владимирова: Благодаря за усилията и за доклада.  

 

 

- Отпуск на Председателя на СЕМ София Владимирова 

София Владимирова съобщи, че желае да ползва кратък отпуск от 20 до 23 май 

другата седмица и предложи да бъде замествана от г-н Иво Атанасов – член на СЕМ. 

 

Решение: 

СЕМ реши с СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: гласува платен годишен отпуск на 

председателя на СЕМ от 20.05.2019 г. до 23.05.2019 г. (включително). По време на 

отпуска да бъде замествана от Иво Атанасов – член на СЕМ.   

 

 

Информации 

 

- Писмо от БАБТО -  искане за среща. (Приложение Информации 1) 

София Владимирова съобщи, че има писмо от БАБТО, която е новоучредената 

браншова асоциация на българските телекомуникационни оператори. Тя е сдружение с 

нестопанска цел и е създадено преди дни от представители на малкия и средния бизнес 

в областта на телекомуникациите и изразяват желание да се срещнат със СЕМ. 

Иво Атанасов: Ние по принцип се срещаме с организациите, които изразяват такова 

желание, така че да го направим. 

Ивелина Димитрова: Да, няма проблем. Трябва да решим кога. 

София Владимирова смята, че дори и в нейно отсъствие срещата може да се проведе. 

От БАБТО желаят да представят приоритетите си и предложи като възможна дата за 

среща другата сряда. Попита г-н Атанасов дали ще има тази възможност. 

Иво Атанасов: Аз съм тук всеки ден, както гласувахме преди малко, така че няма 

проблем. 

Розита Еленова: Може и в понеделник да е. 

Иво Атанасов: Днес има ли време да се организира?  

София Владимирова: Има 

Розита Еленова: Може и в петък да е. 

Бетина Жотева: Спешно ли е да се организира другата седмица?  

София Владимирова уточни, че не е спешно, но след това почват процедурите за 

избор на генерални директори и ако има заседание в сряда, 22 май, срещата да се 

проведе след  заседанието.  

Иво Атанасов: Да, в сряда, ако има материали за заседание, ще я проведем след 

заседанието, а ако няма заседание, ще проведем само срещата. 
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СЕМ реши да покани представители на БАБТО на среща на 22.05.2019 г. от 11:00 часа. 

 

-  Покана от отдел "Култура и връзки с медиите" към Посолството на Федерална 

република Германия. (Приложение Информации 2) 

 

София Владимирова уведоми за пристигнала до нея покана от Посолството на 

Федералната република Германия за участие в тематично пътуване „Свобода на печата 

и медиите – медийно разнообразие и регулиране в Германия”, което ще се състои от 

24.06. до 28.06.2019 г. в гр. Берлин и гр. Ерфурт, Германия. Тя е благодарила и е 

отказала поканата поради служебните си ангажименти, но сега отново е пристигнало 

писмо, с което организаторите съобщават, че биха приели и високопоставен служител 

на Съвета. Тя поставя на обсъждане тази покана, защото според нея и другите членове 

на Съвета са много ангажирани с предизборната кампания и с предстоящите конкурси, 

а също така и двамата високопоставени служители – г-жа Станева и г-жа Милкова, 

също са ангажирани с напрегнатата дейност на Съвета. 

Розита Еленова: Съветниците нямат възможност, да. 

Иво Атанасов: Иначе г-жа Владимирова е немски възпитаник, но няма как да се 

осъществи. 

София Владимирова уточни, че това са четири дни единият, от които съвпада с 

гласуването за генерален директор на БНР.  

Ивелина Димитрова: Да, така е, но темите са хубави, опита на немския регулатор е 

интересен, въпросът е кой, друг би могъл да отиде от администрацията!  

София Владимирова предложи да се проведе разговор с тях и да се обясни ситуацията 

и дали те биха желали да се изпрати експерт, но да се каже, в прав текст, че вече става 

въпрос за експерт, а не за ръководството на Съвета.  

Ивелина Димитрова: Това някаква обща група от България ли е? 

София Владимирова смята, че е така и намира темите за интересни, но на 28 юни е 

гласуването за генерален директор на Българското национално радио. 

 

СЕМ реши да се изпрати писмо до отдел "Култура и връзки с медиите" към 

Посолството на Федерална република Германия с обяснение за невъзможността да 

присъства член на СЕМ и дали е възможно да се изпрати експерт. 

 

 

- Доклад за резултат от проведен конкурс за длъжността старши инспектор в СА. 

 

Анета Милкова представи резултатите от проведения конкурс за длъжността старши 

инспектор в СА.(Приложение 3) 

Иво Атанасов: И какво, младежът се отказал, а дамата чак толкова ли нямаше знания и 

умения?   

Анета Милкова: Тя е с образование счетоводство в УНСС. Цялата й работна 

биография е в тази сфера, няма нищо общо с медии.  

Иво Атанасов: Медиен опит няма.  

Анета Милкова: Никакъв медиен опит няма. 

Иво Атанасов: Но така конкурсът пропада. 

София Владимирова предложи да се подготвят отново документите и да се обяви 

конкурс за тези две бройки.  

Иво Атанасов: Младежът защо не се е явил, той си знае. А той по-подходящ ли беше? 
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Анета Милкова: По документи изглеждаше така. В смисъл и образованието и опита 

му не бяха свързани с медиите. 

София Владимирова помоли г-жа Радоева да се направи необходимото да се обяви 

нов конкурс за тези бройки. 

Анета Милкова: Мога ли да направя предложение това да се случи след като 

приключи предизборната кампания и изборите за генерални директори, но тогава идва 

един летен ваканционен период и може да няма много кандидати. Имам предвид, че 

новопостъпилите колеги, постъпили в края наминалата година и в края на тази година 

все още не са в ритъм.  

Иво Атанасов: Нещо няма материали от тях.  

Анета Милкова: И все още не можем да кажем, че те са част от работния процес 

ефективно. Опасявам се, че ако вкараме още нови хора в този период на лятото когато и 

те самите ще излизат и ще бъдат в по-натоварен график и след това идва кампания за 

избори. Хора, които никога не са го работили това нещо, специфична е дейността, няма 

какво да се лъжем, дори тези, които са работили имат затруднение с определени неща, 

хора с опит тук.  

Иво Атанасов: Няма кадри.  

Анета Милкова: Така че по-скоро смятам, че конкурсът трябва да се направи в една 

по-спокойна ситуация, в която новопостъпилите вече да се интегрират в екипа и 

колегите да имат възможност да помагат на новите хора. Ако прецените. 

Ивелина Димитрова: Ако го определим някъде примерно в началото на юни,  все пак 

не е съвсем лято още.  

София Владимирова уточни, че ако се определи в началото на юни текат срокове и се 

влиза в месец юли. 

Ивелина Димитрова: Да, влизаме в юли, сроковете са дълги, колко е срока за 

подаване на документи? 

София Владимирова припомни, че срокът е 14 дни и предложи да го обсъдят 

допълнително. 

 

СЕМ прие информацията. 

 

-  Определяне състав на конкурсна комисия за длъжността главен счетоводител в 

ОА. (Приложение Информации 4) 

София Владимирова припомни, че днес е последният ден за подаване на документи за 

позицията главен счетоводител. Предложи да се назначи конкурсна комисия в състав:  

г-жа Емилия Станева – председател, г-жа Райна Радоева – директор на дирекция „Обща 

администрация”, Лиляна Вецкова – финансов контрольор, Нора Косева – старши 

юрисконсулт, Ива Георгиева – главен експерт „Човешки ресурси” и г-н Радослав 

Щербаков – експерт. 

Иво Атанасов: Не знам кой е г-н Щербаков. 

София Владимирова уточни, че г-н Щербаков е външен експерт. 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”:  Прие предложения проект за състав на комисията. 

 

 

София Владимирова закри заседанието. 
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Материали, приложени към Протокол № 18 

1. Дневен ред; 

2. Доклад от Емилия Станева с Изх.№ НД-04 30-07-31/10.05.2019 г. 

3. Доклад от Анета Милкова с Изх.№ НД-04-30-07-32/14.05.2019 г. 

4. Доклад от Владимир Павлов с Вх. № РД-21-05-00-18(18)/10.05.2019 г. 

5. Доклад от Владимир Павлов с Изх. № НД-02-19-00-92(18)/10.05.2019 г. 

6. Доклад от Владимир Павлов с Изх. № НД-05 94-00-338(18)/10.05.2019 г. 

7. Доклад от Владимир Павлов с Изх. № НД-05 94-00-47/10.05.2019 г. 

8. Доклад от Владимир Павлов с Изх. № НД-02-19-00-14/10.05.2019 г. 

9. Заявление по ЗДОИ от Нора Косева с Изх. № ПД-09 23-00-15/10.05.2019 г. 

10. Справка от Незабравка Николова с Изх. № РД-21-04-03-3/10.05.2019 г. 

11. Доклад от Евгени Димитров с Изх. № АСД-09-30-08-28/10.05.2019 г. 

12. Доклад от Емилия Станева с Изх. № РД-22-17-00-10/11.05.2019 г. 

13. Доклад от Анета Милкова с Изх. № НД-04-30-07-32/14.05.2019 г. 

14. Писмо от БАБТО с Вх. № РД-23-21-00-31/09.05.2019 г. 

15. Писмо от Посолството на ФРГ в София с Вх.№ МД-09 30-11-17/10.05.2019 г. 

16. Доклад от Анета Милкова с Изх. № ЧР-24-26-00-36/10.05.2019 г. 

17. Доклад от Райна Радоева с Изх. № ЧР-24-3008-26/13.05.2019 г. 

 

 

 

Бетина Жотева 

 

 

.............................. 

 

 

Иво Атанасов 

    

 

............................. 

 

 

Ивелина Димитрова 

 

 

.............................. 

 

 

Розита Еленова 

 

 

............................ 

 

София Владимирова – 

председател на СЕМ 

 

 

............................ 

     

 

 

 

Старши специалист: 

Вера Данаилова 

   

 

 

............................. 

     

 

 

 

 

 

 

 


